
نتایج اخیر آرسنال در لیگ برتر و همچنین شکست برابر لیورپول 

در جام اتحادیه باعث شده تا فشار روی اونای امری، سرمربی این 

تیم افزایش یافته و رسانه های انگلیسی به خصوص در روزهای 

اخیر با قطعیت بیشتری از احتمال برکناری او صحبت کنند. 

گزینه شماره یک توپچی ها برای جانشینی مربی اسپانیایی 

خود ژوزه مورینیو است که گفته می شود بیشترین شانس را 

برای نشستن روی نیمکت این تیم دارد. مورینیوی 56 ساله 

از زمان اخراجش از منچستریونایتد در دسامبر سال گذشته 

تاکنون بیکار بوده و پیش از این نیز شایعاتی مبنی بر احتمال 

حضورش در رئال مادرید و تاتنهام شنیده می شد که فعلا 

منتفی شده است. 

امری هم که تابستان سال قبل هدایت این تیم لندنی را برعهده 

گرفت در این فصل هنوز نتوانسته مشکلات دفاعی تیمش را حل 

کند و یکی از بزرگ ترین نقاط ضعیف آرسنال گل های راحتی 

است که دریافت می کند. آنها در یک ماراتن 10 گله در جام 

اتحادیه برابر لیورپول 5 – 5 مساوی کردند و در ضربات پنالتی 

باختند و پیش از آن در لیگ برتر نیز برابر کریستال پالاس برد 

2برصفر را با تساوی 2 – 2 عوض کردند. با این شرایط آیا مورینیو 

با توجه به سابقه و شیوه ای که در مربیگری دارد گزینه مناسبی 

برای هدایت آرسنال خواهد بود؟

نیاز به خریدهای زیاد

مورینیو در هر تیمی که حضور داشته یکی از اصلی ترین 

درخواست هایش خرید بازیکنان مورد نیازش بوده که معمولا 

هم خرج زیادی روی دست باشگاه گذاشته است. او همیشه 

با این شرط قراردادش را امضا می کند که مالکان باشگاه 

باید به قضاوت او درباره بازیکنانی که نیاز دارد اعتماد داشته 

باشند و نیازهایش را تامین کنند. در دوره نخست حضورش 

در چلسی میلیون ها دلار خرج روی دست رومن آبراموویچ 

گذاشت و در رئال مادرید با خرید آنخل دی ماریا و لوکا مودریچ 

نیز این روند ادامه داشت. او در نخستین ماه های حضورش در 

منچستریونایتد پل پوگبا را به عنوان گران ترین بازیکن تاریخ تا آن 

زمان به خدمت گرفت و سال بعد نیز روملو لوکاکو و الکسیس 

سانچز به ترکیب شیاطین سرخ اضافه شدند. آرسنال چندین 

سال درگیر ساخت ورزشگاه امارات بود و به همین دلیل بودجه 

محدودی برای نقل و انتقالات دراختیار داشت. آنها در چند 

فصل اخیر شرایط مالی بهتری پیدا کرده اند و نفراتی چون 

لاکازت)46/5 میلیون پوند(، اوبامیانگ)56 میلیون پوند( 

و نیکلاس په په)72میلیون پوند( را به خدمت گرفته اند اما 

شاید هنوز توان تامین بودجه لازم برای خرید نفرات مدنظر 

آقای خاص را نداشته باشند. مسلما توپچی ها برای اینکه به 

یکی از مدعیان قهرمانی در لیگ جزیره تبدیل شوند نیاز به 

هزینه های بیشتری دارند. 

عدم توجه به آکادمی

اگر چه آرسنال در این مدت خریدهای خوبی انجام داده اما یکی 

از برنامه های اصلی این تیم به خصوص در دوران آرسن ونگر، 

توجه به جوانان بوده است. آنها آکادمی بسیار خوبی دراختیار 

دارند که استعدادهای زیادی در آن رشد کرده و به تیم اصلی 

رسیده اند. نفراتی چون ویلکاک، ساکا، مایتلند- نیلز، نلسون و 

امیل اسمیت در همین فصل توانسته اند در بعضی دیدارهای 

آرسنال به میدان بروند. باتوجه به حضور این تیم در سه جام 

داخلی و همچنین لیگ اروپا، این بازیکنان می توانند کمک 

بزرگی برای سرمربی تیم باشند تا بتواند به نفرات اصلی اش 

استراحت دهد. 

با این حال مورینیو معمولا زیاد به بازیکنان جوان میدان 

نمی دهد. البته او در یک کنفرانس خبری در سال 2016 برای 

پاسخ به انتقادها در این زمینه فهرستی 49 نفره از بازیکنان 

جوانی ارائه کرد که زیرنظر او نخستین بازی رسمی خود را انجام 

داده اند. با این وجود معمولا این اتفاق در تیم های او زمانی رخ 

داده که تیمش در مراحل اولیه یک جام داخلی و برابر تیم های 

ضعیف قرار گرفته و شانس برد تیمش بالا بوده است. 

تاکتیک های دفاعی

شاید یکی از نکات مثبت مورینیو برای آرسنال عملکرد او در 

دیدارهای بزرگ است. او معمولا تیم هایش را برابر رقبای اصلی 

در لیگ با شیوه تدافعی راهی میدان می کند و به نوعی از 

ضدتاکتیک برای خنثی کردن حملات حریف استفاده می کند. 

پارک کردن اتوبوس اصطلاحی است که در سال های اخیر و 

پس از نمایش تیم های او در برخی دیدارها در فوتبال رایج شده 

و او با استفاده از این سیستم و در ضدحملات توانسته نتیجه 

دلخواهش را کسب کند. البته باید دید آیا هواداران آرسنال که 

معمولا به دیدن فوتبال هجومی تیم شان عادت دارند می توانند 

با این شیوه کنار آمده و فوتبالی نتیجه گرا را تحمل کنند یا خیر. 

سابقه تقابل مورینیو و ونگر در سال های گذشته و درگیری های 

لفظی و حتی فیزیکی که در کنار زمین داشته اند شاید برای 

مرد پرتغالی مشکل ساز شود و او با مقبولیت کامل راهی 

لندن نشود. از سوی دیگر اوضاع نابسامان رختکن آرسنال 

در هفته های اخیر یکی دیگر از مشکلات مورینیو در صورت 

حضور احتمالی اش در این تیم خواهد بود. رابطه بد گرانیت 

ژاکا، کاپیتان جدید آرسنال با هواداران یکی از اصلی ترین 

دردسرهای امری در روزهای اخیر بوده است. 

تیم بسکتبال 3 نفره دختران دانشگاه آزاد اسلامی چند روزی 

است به نمایندگی از ایران در مسابقات جام جهانی دانشجویان 

در کشور چین به سر می برد. دختران بسکتبالیست دانشگاه 

آزاد اسلامی روز پنجشنبه دو بازی از مرحله گروهی را پشت سر 

گذاشتند که حاصل آن یک پیروزی و یک شکست بود. این تیم 

در گام نخست به مصاف سنگال رفت و در پایان با نتیجه 11 بر 

6 نتیجه را به حریف خود واگذار کرد. اما دختران بسکتبالیست 

دانشگاه آزاد اســـلامی در دیدار دوم با اوگاندا روبه رو و موفق 

شدند با برد پرگل 15 بر 4 زمین بازی را ترک کنند. آنها امروز 

در سومین بازی به مصاف شیلی خواهند رفت. در این خصوص 

با سرمربی تیم بسکتبال 3 نفره دانشگاه آزاد اسلامی همکلام 

شدیم تا درخصوص شرایط این تیم صحبت کند. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با آزاده زمانپور را در ادامه می خوانید.

در روز نخست بازی هایتان 2 نتیجه متفاوت به دست آوردید. 
بله، در هر صورت ما برای اولین بار اســـت که در مســـابقات 

جهانی حضور پیدا کرده ایم و در دیدار نخســـت بازیکنان ما 

کمی دســـتپاچه بودند و نتوانســـتند تمام ظرفیت تیم را به 

معرض نمایش بگذارند. البته نباید از حق بگذریم که سنگال 

تیم بســـیار خوب و آماده ای بود و توانست با برد زمین را ترک 

کند اما در بازی دوم شـــرایط ما بهتر شد و بازیکنان ما بدون 

استرس به زمین مسابقه آمدند و توانستیم در یک بازی خوب 

اوگاندا را شکست دهیم. 

شرایط برای صعود به مرحله حذفی برای ما خیلی سخت است؟
خب، قطعا کارمان برای صعود آســـان نیست اما این به آن معنا 

نیست که غیرممکن باشد. ما امروز در آخرین بازی مرحله گروهی 

با شیلی بازی داریم و باتوجه به نمایشی که از این تیم در مسابقات 

جاری دیدیم، تیم ما پتانسیل پیروزی در این دیدار را دارد و اگر 

این مهم حاصل شود ما قطعا به مرحله یک هشتم نهایی می رسیم. 

سطح کیفی این مسابقات را چطور می بینید؟ 
واقعا تمام تیم ها از کیفیت بالایی برخوردار هستند و تقریبا 

تمام تیم های حاضر در مســـابقات در ادوار قبلی مسابقات 

جهانی حضور داشـــته اند و از این حیث دارای تجربه بالایی 

هستند. اما اگر تیم ما در مسابقات اینچنینی به میدان بروند 

و کســـب تجربه کنند، قطعا در آینده می توانیم حرف های 

بیشتری برای گفتن داشته باشیم. 

امکاناتی که در اختیار تیم قرار گرفته چطور است؟
خدا را شکر همه چیز در حد مطلوب در اختیار تیم قرار گرفته 

و ما اینجا هیچ کم وکســـری احساس نمی کنیم. تمام تمرکز 

بازیکنان ما روی بازی حساس با شیلی است تا بتوانیم با کسب 

دومین پیروزی از گروه خود صعود کنیم و چه بســـا در مراحل 

بالاتر شگفتی ساز شویم و نماینده خوبی برای کشورمان باشیم. 

و صحبت پایانی؟
من از اینکه مسئولان شرایط حضورمان در این رقابت ها را فراهم 

کردند بسیار ممنونم و امیدوارم حضور در رقابت های اینچنینی 

در آینده بیشتر برایمان مهیا شود تا بتوانیم تیمی آبدیده تر و 

مدعی را در بسکتبال 3 نفره در اختیار داشته باشیم. از شما 

هم برای حمایت و پیگیری بازی این تیم تشکر ویژه ای دارم. 

سرمربی آرسنال در خطر اخراج

مورینیو، در راه بازگشت به جزیره

سرمربی تیم ملی بسکتبال 3 نفره بانوان دانشگاه آزاد اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«:

می توانیم با شکست شیلی صعود کنیم
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شروع مقتدرانه دانشگاه آزاد در سوپرلیگ کاراته بانوان
 هفته نخست سوپرلیگ کاراته بانوان صبح دیروز برگزار شد و تیم دانشگاه آزاد 

اسلامی با کسب دو پیروزی در صدر جدول رده بندی قرار گرفت. دیدارهای این 

هفته در دو مرحله انجام شد که طی آن نتایج زیر به دست آمد: 

در مرحلـه اول، آوای رزم بـا نتیجـه 31 بـر صفـر مغلـوب دانشـگاه آزاد اسـلامی 

شـد. باشـگاه حامی 27 بر 3 مقابل هیات کاراته اصفهان شکسـت را پذیرفت. 

هیات کاراته مازندران) سـکوتی( با نتیجه 23 بر 7 باشـگاه آرامش کرمانشـاه را 

بـرد. آرتانـا 19 بـر 12 از سـد پیـام ارتباطات گذشـت.  در دیدارهای مرحله دوم 

نیـز باشـگاه حامـی 31 بـر صفـر نتیجه را به دانشـگاه آزاد اسـلامی واگذار کرد. 

هیـات کاراتـه مازندران)سـکوتی( 13 بـر 17 مقابل آوای رزم مغلوب شـد. آرتانا 

22 بـر 9 مقابـل هیـات کاراته اصفهان شکسـت خـورد. پیام ارتباطات با نتیجه 

26 بر 4 باشگاه آرامش کرمانشاه را شکست داد.  در جدول رده بندی دانشگاه 

آزاد اسلامی صدرنشین است و تیم های هیات کاراته اصفهان، پیام ارتباطات، 

هیـات کاراتـه مازندران)سـکوتی( و آرتانـا در رتبه های دوم تا پنجـم قرار دارند. 

صافی: شرایط برای تکرار قهرمانی فراهم است
احمد صافی، سرمربی تیم کاراته مردان دانشگاه آزاد اسلامی در گفت و گو با 

»تسنیم«، درخصوص حضور دانشگاه آزاد اسلامی در سوپر لیگ کاراته اظهار 

داشت: »در دو دیدار ابتدایی لیگ موفق شدیم مقابل تیم های اینویی های 

آذربایجان و اتحاد زنجان به برتری دست پیدا کنیم. تشکیل، نگهداری و اداره تیم 

دانشگاه آزاد اسلامی به خاطر حضور قهرمانان در این تیم سخت است. دانشگاه 

آزاد اسلامی باشگاه بزرگی است که در تکواندو، ووشو، کاراته و بیست وچند رشته 

دیگر فعالیت می کند و همین موضوع ما را موظف می کند وظایف خود را خوب 

انجام بدهیم.«  وی تصریح کرد: »حضور قهرمانان نامی که همه آنها دانشجوی 

دانشگاه آزاد اسلامی هستند شرایط ما را خوب و حساس می کند. خوب از این 

لحاظ که سرویس خود را به بچه های دانشگاه آزاد اسلامی که حق آنهاست 

ارائه می کنیم و حساس از این لحاظ که همه می خواهند جلوی تیم ما بهترین 

عملکرد خود را ارائه بدهند. دانشگاه آزاد اسلامی با پنج قهرمانی و چندین عنوان 

نایب قهرمانی یکی از پرافتخارترین تیم های لیگ کاراته است و امسال نیز سیاست 

دانشگاه آزاد اسلامی و اداره کل ورزش بر این مبناست که یک بار دیگر قهرمان 

لیگ شویم.«  سرمربی تیم کاراته دانشگاه آزاد اسلامی درخصوص ملی پوشان این 

تیم گفت: »ذبیح الله پورشیب، سجاد گنج زاده، بهمن عسگری، مجید حسن نیا 

و طاها عبداللهی ملی پوشان ما هستند و در کنار این نفرات جوانانی همچون 

علی اکبر دستجانی و مهدی رحیمی نژاد نیز حضور دارند. همچنین سعی کردیم 

امسال پرافتخارترین تیم کاتا تیمی کشور را جذب کنیم. اعتقاد دارم اگر دقت 

لازم را داشته باشیم همه شرایط برای تکرار قهرمانی های گذشته ما فراهم است.« 

آغاز والیبال جام وحدت دانشگاه آزاد
مسابقات والیبال دسته یک دانشگاه آزاد اسلامی سراسر کشور، جام وحدت به 

یاد شهید مدافع حرم محمدحسین محمدخانی به میزبانی شهر میراث جهانی 

یزد با حضور 11 تیم از سراسر کشور به مدت 6 روز از 8 الی 14 آبان ماه در سالن 

ولایت دانشگاه آزاد اسلامی واحد یزد برگزار می شود.  مسابقات در قالب دو گروه 

چهار تیمی و یک گروه سه تیمی برگزار خواهد شد که در پایان مرحله مقدماتی از 

گروه های چهار تیمی، سه تیم و از گروه سه تیمی، دو تیم به مرحله حذفی صعود 

خواهند کرد.«  در روز نخست این مسابقات که روز پنجشنبه برگزار شد نتایج 

ذیل به دست آمد: فارس 2 – خراسان شمالی صفر، تهران 2 – همدان صفر، یزد 

2 – بوشهر صفر، اصفهان 2 – لرستان صفر، علوم و تحقیقات 2 – گلستان صفر.

ورزش دانشگاه
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کیه لینی: هدفم فتح لیگ قهرمانان و یورو 2020 است
جورجو کیه لینی، کاپیتان باتجربه یوونتوس در ابتدای فصل جدید رقابت ها رباط 

صلیبی پاره کرد و مدت هاست نمی تواند تیمش را همراهی کند. این بازیکن که 

هم اکنون دوران نقاهت خود را سپری می کند، درباره بازگشت خود به فوتبال 

گفت: »من به دنبال قهرمانی دهم در لیگ ایتالیا، قهرمانی در لیگ قهرمانان 

و قهرمانی در یورو با ایتالیا هستم ولی اگر یکی از این قهرمانی ها هم به دست 

بیاید خوشحال می شوم. متاسفانه مصدومیت خیلی بدی داشتم و مدت هاست 

از فوتبال دور هستم. به تازگی تمریناتم را شروع کردم و تلاش می کنم خیلی زود 

بتوانم خودم را به ترکیب تیم برسانم.«  

پیولی: میلان می تواند پیشرفت کند
استفانو پیولی، سرمربی میلان که تیمش پنجشنبه شب با یک گل از سد اسپال 

گذشت درباره این دیدار گفت: »از بازیکنانم خواسته بودم که روحیه مناسبی 

برای این بازی داشته باشند و در این دیدار حداقل موقعیت را به حریف دادیم و 

موقعیت هایی هم روی دروازه اسپال خلق کردیم. این جای تأسف دارد که ما پس 

از گلی که زدیم به فکر حفظ نتیجه باشیم اما کسب این پیروزی در این مقطع که 

وضعیت خوبی نداریم، می تواند برای ما خوب باشد. در بازی یکشنبه با لاتزیو هم 

کسب پیروزی به کار ما خواهد آمد.«  پیولی در سومین دیداری که روی نیمکت 

روسونری نشست و اولین بردش را با این تیم کسب کرد، در ادامه ضمن تمجید 

از گلزن تیمش که پیش از این از سوی هواداران میلان مورد انتقاد قرار گرفته 

بود، اظهار داشت: »سوسو مهاجمی باکیفیت است که قادر به انجام کارهای 

بیشتری است و خوشحالم که سرمربی او هستم، اما باید همیشه به صورت تیمی 

فکر کنیم و ما به خاطر یک نفر پیروز یا بازنده نمی شویم.« 

هوینس: در سلولم گریه می کردم
اولی هوینس که در پایان دوره فعلی ریاستش بر باشگاه بایرن مونیخ از سمت 

خود کنار خواهد رفت، می گوید بزرگ ترین پشیمانی اش تخلف مالیاتی اش 

بوده است. او قصد شرکت در انتخابات ماه نوامبر برای تعیین رئیس جدید این 

باشگاه آلمانی را ندارد و می خواهد به حضور طولانی مدتش در این باشگاه 

پایان دهد: »بزرگ ترین اشتباه من تخلف مالیاتی ام بود. بایت آن موضوع واقعا 

 پشیمان هستم و انتقادهایی هم که در آن زمان به من شد، موجه و درست بود.  «

رئیس باشگاه بایرن مونیخ در بخش دیگری از صحبت هایش با اشاره به پیروزی 

2 بر یک باواریایی ها مقابل دورتموند در فینال لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه 

ومبلی شهر لندن اظهار داشت: »در آن مقطع می دانستم که به زندان خواهم 

رفت. فرانک ریبری گریه کرد و هواداران نام من را فریاد زدند که باعث شد باورم 

نسبت به آنها بیشتر از گذشته شود. در زندان نامه های زیادی دریافت می کردم 

که برخی از آنها واقعا تاثیرگذار بودند، به طوری که در سلولم از خواندن آنها مثل 

بچه ها گریه می کردم.« 

فوتبال اروپا

بوکسورهای جوان به مغولستان می روند

تیم ملی بوکس جوانان کشورمان برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا 16 آبان ماه 

راهی مغولستان می شود. این تیم با ترکیب اوزان 49 کیلوگرم: مصطفی ریگی از سیستان 

و بلوچستان، 52 کیلوگرم: سبحان صحرایی از لرستان، 56 کیلوگرم: رامین بابالو از 

کردستان، 60 کیلوگرم: امیرحسین دولتی از گیلان، 64 کیلوگرم: امیرضا شکاری 

از مازندران، 69 کیلوگرم: فرهاد مرادی از اردبیل، 75 کیلوگرم: عبدالحکیم بیگدر از 

گلستان، 81 کیلوگرم: امین مجنونی از آذربایجان شرقی، 91 کیلوگرم: سیدمحمدعلی 

سیدصدری از تهران و مثبت 91 کیلوگرم: سامان حسینی از کردستان در این رقابت ها 

شرکت می کنند.  امید رشید هدایت این تیم را برعهده دارد، جاسم دلاوری، اسماعیل 

مختارپور و سیدمهدی ابراهیمی دیگر اعضای کادر فنی این تیم هستند. ولی الله صالح نیا 

به عنوان بدنساز تیم ملی بوکس جوانان ایران را همراهی می کند. 

آرش محمدی
روزنامه نگار

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

صدرنشینی عسگری در رنکینگ جهانی کاراته

پس از برگزاری ششمین مرحله لیگ برتر کاراته وان به میزبانی مسکو، رنکینگ 

المپیکی فدراسیون جهانی منتشر شد که براساس آن بهمن عسگری پس از 

کسب مدال برنز جایگاهش در صدر جدول را پس گرفت و در مکان نخست 

رده بندی وزن منهای 75 کیلوگرم ایستاد.  سجاد گنج زاده پس از کسب مدال 

نقره با یک پله صعود در رتبه دوم ایستاد و پس از وی نیز ذبیح الله پورشیب طلایی 

لیگ مسکو در مکان سوم جدول رده بندی وزن مثبت 75 کیلوگرم قرار گرفت. 

سارا بهمنیار بانوی طلایی کشورمان در لیگ جهانی روسیه با چهار پله صعود 

به رده پنجم آمد. رزیتا علیپور نیز با طلایی که در ششمین مرحله لیگ جهانی 

به دست آورد با دو پله صعود در رده پنجم قرار گرفت. حمیده عباسعلی نیز با 

یک پله صعود از رتبه هشتم به رده هفتم آمد. 

صدرنشینی تاسیسات دریایی در لیگ هندبال بانوان

هفته دوم لیگ برتر بانوان دیروز با انجام چهار بازی به پایان رسید که طی آن تاسیسات دریایی 

با برتری برابر اشتاد سازه مشهد صدرنشینی خود در این رقابت ها را حفظ کرد.  در حساس ترین 

بازی هفته در تالار فدراسیون هندبال، تیم های تاسیسات دریایی تهران و اشتاد سازه مشهد به 

مصاف هم رفتند. در این دیدار که با استقبال خوب تماشاگران هم همراه بود، شاگردان مهسا 

معتمدی و تیم تاسیسات دریایی تهران در پایان موفق شدند با نتیجه ٢٤بر٢١ حریفش را 

مغلوب کرده تا با کسب دومین پیروزی پیاپی همچنان در صدر باقی بمانند.  در دربی اصفهان 

هم تیم فولاد مبارکه سپاهان ١٩بر١٣حریف خود ذوب آهن را از پیش رو برداشت. در دیگر 

دیدارها هم تیم های شهید شاملی کازرون و هیات هندبال کیش هم حریفان خود را مغلوب 

کردند. نفت و گاز گچساران در خانه با نتیجه 25 بر 17 مغلوب هیات هندبال کیش شد و 

شهید شاملی کازرون نیز با نتیجه 20 بر 13 از سد ارشیا شید طرقبه گذشت. 

ویدال، اینتر را به چین ترجیح می دهد

سایت ایتالیایی »اینتر نیوز« با انتشار گزارشی مدعی شد آرتورو ویدال آماده است 

تا پیشنهاد وسوسه انگیزی را که از سوی باشگاه  شانگهای اس آی پی جی 

چین دریافت کرده را به خاطر همکاری مجدد با آنتونیو کونته و شانس 

بازی کردن زیرنظر این سرمربی ایتالیایی در اینتر رد کند.  این هافبک 

شیلیایی بین سال های 2011 تا 2014 زیرنظر آنتونیو کونته در 

یوونتوس بازی می کرد و پس از جدایی این سرمربی 

ایتالیایی، یک فصل هم زیرنظر ماسیمیلیانو آلگری 

در یووه بازی کرد و سپس راهی بایرن مونیخ شد. 

او بین سال های 2015 تا 2018 در جمع 

باواریایی ها بود و سپس با قراردادی سه ساله 

به ارزش 19 میلیون یورو به بارسلونا پیوست. 

ویدال 32 ساله که فصل گذشته در 53 

بازی برای آبی اناری ها به میدان رفت و سه گل 

به ثمر رساند، این فصل تنها در هشت بازی در 

ترکیب بارسلونا قرار گرفته و یک گل  زده هم به نامش 

به ثبت رسیده است. 

پیشنهاد دوباره یووه برای ایسکو

باشگاه یوونتوس آماده است تلاشی دیگر در زمینه به خدمت ایسکو از 

رئال مادرید داشته باشد. این هافبک اسپانیایی پیش از این 

هم مورد توجه این باشگاه ایتالیایی قرار داشت، اما تلاش آنها 

برای جذب این بازیکن بی فایده بوده است.  مائوریتزیو ساری، 

سرمربی حال حاضر یوونتوس علاقه زیادی به ایسکو دارد و حتی 

زمانی که هدایت چلسی را برعهده داشت، علاقه مند 

بود تا او را در ترکیب تیمش داشته باشد. خرید 

این هافبک اسپانیایی اما برای یوونتوس 

ارزان تمام نخواهد شد چراکه رئال مادرید 

برای فروش این بازیکن رقمی در حدود 70 

میلیون یورو طلب خواهد کرد.  ایسکوی 

27 ساله که در سال 2013 از مالاگا به رئال 

مادرید پیوست، این فصل تنها در پنج بازی برای 

این تیم به میدان رفته، این در حالی است که او 

زیرنظر زین الدین زیدان جایگاه ثابتی در ترکیب 

کهکشانی ها نداشته است. 

ژسوس: رقابت سالمی با آگوئرو دارم

گابریل ژسوس، مهاجم برزیلی منچسترسیتی درباره رقابت با سرخیو آگوئرو برای 

حضور در ترکیب ثابت این تیم گفت: »رقابت من با آگوئرو 

برای حضور در ترکیب سیتی رقابت سالمی است. باید 

خیلی تلاش و تمرین کنم تا در ترکیب تیم قرار گیرم. من 

به خوبی می دانم که با چه بازیکنی در منچسترسیتی 

رقابت می کنم، بازیکنی مثل سرخیو آگوئرو که بهترین 

گلزن تاریخ باشگاه است و اسطوره تیم محسوب 

می شود، جایگاه بالاتری نسبت به من دارد و 

من دوست دارم با او رقابت کنم تا به مهاجم 

بهتری تبدیل شوم. من از سرخیو چیزهای 

زیادی یاد می گیرم.«  این مهاجم برزیلی 

درباره رویارویی تیم های ملی برزیل و 

آرژانتین گفت: »وقتی ما در کلاسیکو 

روبه روی هم قرار می گیریم شرایط 

فرق می کند و آنجا هرکس برای 

کشور خود بازی می کند. « 


